
သတင္းစာစဥ္
ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ

အမွတ္ (၄၂)၊ ေအာက္တုိဘာ ၃၁ ရက္၊ ၂ဝ၁၇

ေအာက္တိုဘာ ၂၆၊ ၂၀၁၇ 

ျမန္မာႏိုင္ငံလႊတ္ေတာ္အဖြဲ႕ ဥပေဒ 
ၾကမ္းကို ျပ႒ာန္းပါက အေျခခံဥပေဒႏွင့္ 
ဆန္႔က်င္ေနေသာေၾကာင့္  တပ္မေတာ္သား 
လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ အပါအဝင္ 
လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္အခ်ဳိ႕က ကန္႔ 
ကြက္ ေဆြးေႏြးလိုက္သည္။ 

ေအာက္တိုဘာလ ၂၆ ရက္က က်င္းပ 
ေသာ အမ်ဳိးသားလႊတ္ေတာ္အစည္းအေဝး 
တြင္ ယင္းဥပေဒၾကမ္းကိုေဆြးေႏြးရာ ရခိုင္ 
ကိုယ္စားလွယ္ ၃ ဦး၊ တပ္မေတာ္သား 
ကိုယ္စားလွယ္ ၂ ဦးႏွင့္ တစ္သီးပုဂၢလ 
ကိုယ္စားလွယ္တစ္ဦးက ကန္႔ကြက္ခဲ့ၿပီး 
NLD ပါတီဝင္ ကိုယ္စားလွယ္ ၂ ဦးက 
ေထာက္ခံခဲ့့ျခင္း ျဖစ္သည္။ 

၂၀၀၈ ဖြဲ႕စည္းပံုအေျခခံဥပေဒအရ 
သီးျခားလြတ္လပ္စြာ ဖြဲ႕စည္းထားေသာ 
လႊတ္ေတာ္အဖြ႕ဲအစည္းမ်ားကုိ ျပည္ေထာင္စု 
လႊတ္ေတာ္က အထက္ေအာက္ထား၍ 
လႊတ္ေတာ္အဖြဲ႕ဟု ဖြဲ႕စည္းလိုျခင္းသည္ 
ဖြဲ႕စည္းပံုအေျခခံဥပေဒႏွင့္ ဆန္႔က်င္ေန 
သည့္သေဘာ သက္ေရာက္ေနေၾကာင္း 

တပ္မေတာ္သားကုိယ္စားလွယ္ ဗုိလ္မွဴးႀကီး 
ေက်ာ္ေက်ာ္က ေျပာသည္။ 

လက္ရွိအခ်ိန္သည္ အမ်ဳိးသားျပန္ 
လည္ သင့္ျမတ္ေရး၊ ဖက္ဒရယ္ျပည္ေထာင္
စုတည္ေဆာက္ေရးႏွင့္ ၿငိမ္းခ်မ္းေရးတည္ 
ေဆာက္ေရးေတြ လုပ္ေနသည့္ကာလျဖစ္ၿပီး 
ယင္းဥပေဒကို အက်ိဳးျဖစ္ျခင္း၊ မျဖစ္ျခင္း 
ႏွင့္ ေရးဆြဲသင့္သည့္အခ်ိန္ ဟုတ္၊ မဟုတ္ 
ကို စဥ္းစားရန္လိုေၾကာင္း ကယားျပည္နယ္ 
မဲဆႏၵနယ္မွ ဦးစိုးသိန္း(တစ္သီးပုဂၢလကိုယ္ 
စားလွယ္)က ဆိုသည္။ 

ယင္းအျပင္ ဦးေက်ာ္ေက်ာ္ ရခုိင္ျပည္ 
နယ္မဲဆႏၵနယ္အမွတ္(၄)ကလည္း ဖက္ဒ 
ရယ္စနစ္ကိုသြားမည္ဆိုပါက တိုင္းႏွင့္ျပည္ 
နယ္လႊတ္ေတာ္မ်ားကို ထိန္းခ်ဳပ္လိုသည့္ 
အဆိုပါဥပေဒကို လံုးဝျပ႒ာန္းရန္မသင့္ 
ေၾကာင္း ေဆြးေႏြးသည္။ 

အစိုးရအေနႏွင့္ တိုင္းရင္းသားညီ 
အစက္ိ ုမ်ားႏငွ္ ့ယံၾုကညမ္ႈတည္ေဆာကက္ာ 
ၿငိမ္းခ်မ္းေရးအတြက္ ႀကိဳးစားေနခ်ိန္ျဖစ္ၿပီး 
ဖက္ဒရယ္စနစ္ကိုအေျခခံေသာ ျပည္ 
ေထာင္စုကို တည္ေဆာက္ေနခ်ိန္တြင္ ဗဟို 
ခ်ဳပ္ကိုင္မႈႏွင့္ လႊမ္းမိုးမႈကို ျဖစ္ေစႏိုင္ေသာ 

ယင္းဥပေဒကုိ  ျပ႒ာန္းရန္မသင့္ေၾကာင္း 
တပ္မေတာ္သားလႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ 
ဗိုလ္မွဴးေဇာ္ဝင္းဦးက ဆိုသည္။

NLD ပါတီဝင္ ကိုယ္စားလွယ္တို႔ကမူ 
ဖြဲ႕စည္းပံုအေျခခံဥပေဒတြင္ ျပည္ေထာင္စု၊ 
တိုင္းေဒသႀကီးႏွင့္ ကိုယ္ပိုင္အုပ္ခ်ဳပ္ခြင့္ရ 
တိုင္းေဒသဦးစီးအဖြဲ႕ ဥပေဒျပဳစာရင္းတို႔ 
တြင္ ေဖာ္ျပမထားေသာ အျခားကိစၥရပ္ႏွင့္ 
စပ္လ်ဥ္းသည့္ ဥပေဒျပဳပိုင္ခြင့္အာဏာအား 
ျပည္ေထာင္စုလႊတ္ေတာ္သို႔ အပ္ႏွင္းထား 
သည္ဟု ျပ႒ာန္းထားသက့ဲသုိ႔ ျပည္ေထာင္စု 
လႊတ္ေတာ္ဆုိင္ရာဥပေဒတြင္လည္း နာယက 
သည္ လႊတ္ေတာ္ေရးရာကိစၥရပ္မ်ားကို 
ပိုမိုထိေရာက္ေအာင္ ေဆာင္ရြက္ႏိုင္ရန္ 
လႊတ္ေတာ္ဆိုင္ရာအဖြဲ႕ကို လႊတ္ေတာ္၏ 
သေဘာတူညီခ်က္ျဖင့္ ဖြဲ႕စည္းႏိုင္သည္ဟု 
ျပ႒ာန္းထားေၾကာင္း ေထာက္ခံေဆြးေႏြးခဲ့ 
သည္။ 

ကိုယ္စားလွယ္မ်ား၏ ေဆြးေႏြးခ်က္ 
မ်ားကို အမ်ဳိးသားလႊတ္ေတာ္ ဥပေဒၾကမ္း 
ေကာ္မတီက ျပန္လည္ၾကားနာရန္ အမ်ိဳး 
သားလႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ မန္းဝင္းခိုင္သန္းက 
ေၾကညာခဲ့သည္။   (ကုိးကား- The VOICE Daily)

လႊတ္ေတာ္အဖြဲ႕ဥပေဒၾကမ္းျပ႒ာန္းရန္မသင့္ေၾကာင္း 
တပ္မေတာ္သားႏွင့္ လႊတ္ေတာ္အမတ္အခ်ဳိ႕ဆို

သတင္း ဓာတ္ပုံ
ေအာက္တိုဘာလ ၂၂ ရက္၊ ၂၀၁၇ က 

ဖြင့္ပြဲအခမ္းအနားက်င္းပခဲ့ေသာ တနသၤာရီ 

တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္အေဆာက္အအုံ

သစ္ကို ေတြ႕ျမင္ရစဥ္။

(ကုိးကား- Tanintharyi Region Hluttaw)
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ေအာက္တုိဘာ ၂၆၊ ၂၀၁၇  

ရန္ကုန္တုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ ပၪၥမ 
ပံုမွန္အစည္းအေ၀း န၀မေျမာက္ေန႔တြင္ 
''ရန္ကုန္တိုင္း ေဒသႀကီးအတြင္းရိွ နည္း 
လမ္းအမ်ဳိးမ်ဳိးျဖင့္ရယူထားၾကၿပီး ယေန႔ 
အထိ လုပ္ငန္းလုပ္ကိုင္ အေကာင္အထည္ 
ေဖာ္ေဆာင္ျခင္းမရိွေသာ စည္းမ်ဥ္းစည္း
ကမ္းနွင့္ကိုက္ညီမႈမရိွသည့္ ႏိုင္ငံပိုင္ 
အေဆာက္အဦႏွင့္ ေျမကြက္မ်ားအား ႏိုင္ငံ 
ပိုင္အျဖစ္ ျပန္လည္သိမ္းဆည္းရန္ ရန္ကုန္ 
တုိင္းေဒသႀကီးအစုိးရသုိ႔ တုိက္တြန္းေၾကာင္း 
အဆို""ကို လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္(၉)
ဦးတို႔မွ ေဆြးေႏြးခဲ့သည္။ သုိ႔ေသာ္ ျပည္ 
ေထာင္စုအဆင့္မွ ေဆာင္ရြက္ရမည့္ကိစၥ 
မ်ား အမ်ားစုပါ၀င္ေနသည့္အတြက္ အဆို 
ကို လႊတ္ေတာ္မွ မွတ္တမ္းတင္ေပးရန္ 
လွ်ပ္စစ္၊ ရန္ကုန္တိုင္း စက္မႈလက္မႈႏွင့္ 

လမ္းပန္းဆက္သြယ္ေရး၀န္ႀကီး ေဒၚ နီလာ 
ေက်ာ္က တင္ျပခဲ့သည္။ ယင္းအဆုိကုိ 
တိုင္းလႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ဦးလွေဌး 
(မဂၤလာေတာင္ညြန္႔-၁)က တင္သြင္းခဲ့ျခင္း 
ျဖစ္သည္။ 

ရန္ကုန္တုိင္းအတြင္းရွိ ျပည္သူပိုင္ 
အေဆာက္အအံုမ်ားကုိ ပုဂၢလိကသုိ႔ ငွားရမ္း 
ျခင္းႏွင့္ အပိုင္ေရာင္းခ်ျခင္းတြင္ ျပည္ 
ေထာင္စုအဆင့္က ေဆာင္ရြက္သည္မ်ားရွိ 
သလို တုိင္းေဒသႀကီးက စာခ်ဳပ္ခ်ဳပ္ငွားရမ္း 
မႈအခ်ိဳ႕ရွိသည္။ ယင္းတုိ႔ကိုစိစစ္၍ ပုဂၢလိက 

ထံ လႊဲေျပာင္းေပးျခင္းတြင္ ျပည္ေထာင္စု 
အဆင့္က ေဆာင္ရြက္ရမည့္ကိစၥမ်ား ရာခိုင္ 
ႏႈန္းအေတာ္မ်ားမ်ား ပါဝင္ေနသည္ဟု 
ေဒၚ နီလာေက်ာ္က  ေျပာသည္။

အဆိုရွင္ဦးလွေဌးက ယင္းေျဖၾကားမႈ 
အေပၚ ျပည္ေထာင္စုသို႔ ဆက္လက္တင္ျပ 
ေပးေစလုိၿပီး တည္ဆဲဥပေဒအရ စိစစ္ 
ေဆာင္ရြက္ရမည့္အခ်ိန္ကာလ ေရာက္ေန 
ၿပီျဖစ္ေၾကာင္း ေထာက္ျပခဲ့သည္။ ၎ 
အေနႏွင့္ ၿမိဳ႕နယ္အသီးသီးမွ လႊတ္ေတာ္ 
ကိုယ္စားလွယ္မ်ားကို အကူအညီေတာင္းခံ 
ၿပီး အေကာင္အထည္မေဖာ္ရေသးသည့္ 
ေျမကြက္မ်ား၊ အေဆာက္အဦမ်ားကို 
စာရင္းျပဳစု၍ လႊတ္ေတာ္မွ ေစာင့္ၾကည့္ 
သြားမည္ဟု ျပန္လည္ေဆြးေႏြးခဲ့သည္။ 
ယင္းအဆုိကုိ လႊတ္ေတာ္က မွတ္တမ္းတင္ 
ခဲ့သည္။ 
(ကုိးကား- yangon hluttaw facebook )

စည္းမ်ဥ္းႏွင့္မညီေသာ ႏုိင္ငံပိုင္အေဆာက္အဦနွင့္ျမကြက္မ်ား နိုင္ငံပိုင္အျဖစ္ 

ျပန္သိမ္းရန္အဆုိ ျပည္ေထာင္စုက လုပ္ေဆာင္ရမည့္ကိစၥရပ္မ်ား အမ်ားစုျဖစ္ေန

ေအာက္တုိဘာ ၂၄၊ ၂၀၁၇   

ရွမ္းျပည္နယ္ စည္ပင္သာယာေရးေကာ္မတီ၏ နည္းဥပေဒမ်ား 
(မူၾကမ္း )သည္ ဒီမိုကေရစီ စံခ်ိန္စံႏႈန္းႏွင့္ကိုက္ညီမႈမရွိဟု ရွမ္းျပည္
နယ္စည္ပင္သာယာေရးေကာ္မတီေရြးေကာက္ပြဲဆိုင္ရာ ပါတီစုံ 
ေဆြးေႏြးပြဲတြင္ ရပ္ေစာက္ၿမိဳ႕နယ္ မဲဆႏၵနယ္အမွတ္(၁) လႊတ္ေတာ္ 
ကိုယ္စားလွယ္ ဦးခိီုင္ညီညီေက်ာ္ကေျပာသည္။

ထုိေဆြးေႏြးပြဲကို ေအာက္တိုဘာလ (၂၂-၂၃)ရက္က ေတာင္ 
ႀကီးၿမိဳ႕၊ Royal Star Hotel တြင္ က်င္းပခဲ့ရာ ရွမ္းျပည္နယ္၊ တိုင္း 
ရင္းသားပါတီ(၁၅)ပါတီမွ ကိုယ္စားလွယ္မ်ားႏွင့္ ၿမိဳ႕နယ္စည္ပင္ 
သာယာေရးေကာ္မတီ တို႔ တက္ေရာက္ေဆြးေႏြးခဲ့သည္။ 

''ဒီအလုပ္႐ုံေဆြးေႏြးပြဲကေန ကြၽန္ေတာ္ သိရသေလာက္က အခု 
ေရးဆြဲထားတဲ့ ဥပေဒမူၾကမ္းက လုံးဝအဆင္မေျပဘူး။ ဒီနည္း 
ဥပေဒထြက္လာေအာင္ ကြၽန္ေတာ္တို႔ လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ 
ေတြကပဲ ေထာက္ ခံခဲ့တယ္။ အဲ့ဒီထဲမွာ ကြၽန္ေတာ္လည္းပါတယ္။ 
ဒါေပမယ့္ တကယ္တမ္းထြက္လာတဲ့ခါ ေရးသင့္ေရးထိုက္တဲ့ အဖြဲ႕ 

အစည္းကေရးတာမဟုတ္ဘဲ ဌာနက ပုဂၢိဳလ္တစ္ဦးဦး(ဒါမွမဟုတ္) 
သူ႔အႀကံေပးပုဂၢိဳလ္တစ္ဦးဦးကေရးထားတာ ေတြ႕ရတယ္။ သူတို႔ 
ေရးဆြဲထားတဲ့ အခ်က္ေတြကလည္း သိပ္ၿပီး free and fair မျဖစ္ 
ဘူး၊ ဒီမိုကေရစီ right နဲ႔လည္း သိပ္မညီဘူး""ဟု ၎က အဆိုပါ 
အစည္းအေဝးပြဲအၿပီးတြင္ ေျပာခဲ့ျခင္းျဖစ္သည္။

ရွမ္းျပည္နယ္ စည္ပင္သာယာေရး လုပ္ငန္းမ်ားတြင္ ၿမိဳ႕နယ္ 
အုပ္ခ်ဳပ္ေရး ၊ ျပည္ထဲေရး ၊ ၿမိဳ႕နယ္စီမံခန္႔ခြဲေရးေကာ္မတီမ်ားကို 
၀င္စြက္ဖက္ပိုင္ခြင့္ေပးထားၿပီး ျပည္သူလူထုမဲေပးပိုင္ခြင့္ကို အသိ 
အမွတ္ျပဳမထားေၾကာင္း အဆိုပါအလုပ္႐ုံေဆြးေႏြးပြဲ နည္းပညာ 
အေထာက္အကူျပဳ က႑တြင္ပါ၀င္ေသာ ေဒါက္တာေဒၚညိဳညိဳသင္း 
(Yangon Watch ) က သုံးသပ္သည္။ 

အဆုိပါနည္းဥပေဒမ်ား(မူၾကမ္း)ကို လာမည့္ ရွမ္းျပည္နယ္ 
လႊတ္ေတာ္အစည္းအေဝးတြင္ ထပ္မံေဆြးေႏြးရန္ အခ်ိန္မ်ားစြာ 
လိုအပ္ၿပီး လိုအပ္လၽွင္ပယ္ဖ်က္ျခင္း၊ ျပင္ဆင္ျခင္း၊ အသစ္ေရးဆြဲ 
မည့္ အလားအလာရွိေၾကာင္း ျပည္နယ္လႊတ္တာ္ကုိယ္စားလွယ္ 
ဦးခိုင္ညီညီေက်ာ္က ေျပာသည္။  (ကုိးကား- သွ်မ္းသံေတာ္ဆင့္)

ရွမ္းျပည္နယ္စည္ပင္သာယာေရးေကာ္မတီနည္းဥပေဒမ်ား(မူၾကမ္း) 
ဒီမိုကေရစီစံခ်ိန္စံႏႈန္းႏွင့္မညီေသးဟု ေျပာ
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ

သတင္းစာစဥ္
စုစည္းတင္ျပသူ

ပညာအလင္းပြင့္ျမန္မာသုေတသနေဖာင္ေဒးရွင္း

ဆက္သြယ္ရန္

၀၉-၂၆၁၆၅၄၀၄၅

www.emref.org
www.mypilar.org

www.facebook.com/emrefmyanmar

ေအာက္တိုဘာ ၂၆၊ ၂၀၁၇ 

ဧရာဝတီတိုင္းလႊတ္ေတာ္တြင္ ေအာက္တိုဘာလ ၂၆ ရက္က သီးႏွံေဈးႏႈန္း ႏွစ္စဥ္ 
ၾကမ္းခင္းေဈး သတ္မွတ္ေပးႏိုင္ရန္လိုအပ္၍ တိုင္းေဒသႀကီးအစိုးရအဖြဲ႕မွ ျပည္ေထာင္စု 
အစုိးရအဖြ႕ဲသုိ႔ တုိက္တြန္းသင့္ေၾကာင္း အဆုိတင္သြင္းခ့ဲရာ ကန္႔ကြက္သူအခ်ဳ ႕ိရိွသည့္အတြက္ 
လႊတ္ေတာ္က လက္ခံေဆြးေႏြးရန္ သင့္၊ မသင့္ မဲခြဲဆံုးျဖတ္ခဲ့ေၾကာင္း သိရသည္။ ယင္းအဆို 
ကို ေရၾကည္ၿမိဳ႕နယ္၊ မဲဆႏၵနယ္အမွတ္(၁)မွ ဦးမ်ိဳးၫြန္႔က တင္သြင္းခဲ့ျခင္း ျဖစ္သည္။ 

''အဆိုရွင္ရဲ႕ ရည္ရြယ္ခ်က္က ေကာင္းမြန္ပါတယ္။ ဒါေပမဲ့ သီးႏွံၾကမ္းခင္းေဈး သတ္မွတ္ 
ဖို႔ ဝယ္ယူဖို႔ဆိုတာမွာ ႏိုင္ငံေတာ္အတြက္ ဝန္ထုပ္ဝန္ပိုးေတြ ျဖစ္လာမယ္။ ေဈးကြက္စီးပြား 
ေရးနဲ႔လည္း မညီညြတ္ေတာ့ဘူး၊ ဒါေၾကာင့္ ျပည္သူ႔လႊတ္ေတာ္တို႔၊ အမ်ဳိးသားလႊတ္ေတာ္ 
တို႔မွာသာ ေဆာင္ရြက္သင့္တာပါ""ဟု တိုင္းေဒသႀကီးအစိုးရအဖြဲ႕ဝင္ စိုက္ပ်ဳိး၊ ေမြးျမဴေရး၊ 
သယံဇာတႏွင့္ ပတ္ဝန္းက်င္ထိန္းသိမ္းေရးဝန္ႀကီး ဦးဘဟိန္းက ေျပာသည္။ 

ယင္းအဆိုကို လွ်ိဳ႕ဝွက္ဆႏၵမဲေပး၍ မဲခြဲဆံုးျဖတ္ခဲ့ရာ လႊတ္ေတာ္တြင္ ေဆြးေႏြးရန္ 
မသင့္သည့္ ဆႏၵမဲ ၅၃မဲ၊ ေဆြးေႏြးရန္ ဆႏၵမဲ ၅မဲ၊ ၾကားေန ၁မဲ၊ ပယ္မဲ ၁မဲျဖင့္ အဆိုကို လႊတ္ 
ေတာ္က ဆက္လက္ေဆာင္ရြက္ရန္မရွိဟု  ဆုံးျဖတ္ခဲ့ေၾကာင္း လႊတ္ေတာ္႐ံုးမွတ္တမ္းမ်ား 
အရ သိရသည္။  (ကုိးကား- The Voice Daily)

ေအာက္တုိဘာ ၁၄၊ ၂၀၁၇ 

မေကြးတိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ ဆ႒မပံုမွန္အစည္းအေ၀း 
ဒသမေန႔(၁၁.၁၀.၂၀၁၇)တြင္ ဖြဲ႕စည္းထားသည့္ လႊတ္ေတာ္ ေကာ္ 
မတီမ်ားအနက္မွ က်န္ရွိသည့္ေကာ္မတီ(၅)ခုအား ျပန္လည္ျပင္ဆင္ 

သည့္ ေကာ္မတီ၀င္မ်ားစာရင္းတင္သြင္းခဲ့ၿပီး လႊတ္ေတာ္၏ 
အတည္ျပဳခ်က္ျဖင့္ ျပင္ဆင္ဖဲြ႕စည္းခဲ့သည္။ ျပင္ဆင္ဖဲြ႕စည္းရာတြင္ 
ယခင္ေကာ္မတီဝင္မ်ား၏ ဆႏၵသေဘာထားရယူ၍ ၎တုိ႔ပါဝင္ 
လုိသည့္ေကာ္မတီသုိ႔ ေျပာင္းလဲပါဝင္ခြင့္ျပဳခဲ့ေၾကာင္းလည္း သိရ 
သည္။ 

စဥ္ ေရးရာေကာ္မတီအမည္ 
အဖြဲ႕ဝင္ဦးေရ

စုစုေပါင္း 
လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ တပ္မေတာ္သား ကုိယ္စားလွယ္ ျပင္ပ ပညာရွင္ 

၁။
လႊတ္ေတာ္ကိုုယ္စားလွယ္မ်ားစိစစ္ေရးႏွင့္ အစိုုးရ၏အာမခံခ်က္မ်ား၊ ကတိမ်ားႏွင့္ 

တာဝန္ခံခ်က္မ်ားစိစစ္ေရးေကာ္မတီ
၅ ၁ _ ၆

၂။ ပညာေရး၊ က်န္းမာေရးႏွင့္ လူမႈဖြံ႕ၿဖိဳးတိုုးတက္ေရးေကာ္မတီ ၆ ၁ _ ၇

၃။ ဥပေဒျပဳေရးဆိုုင္ရာေကာ္မတီ ၉ ၁ _ ၁၀

၄။ တိုုင္းရင္းသားလူမ်ိဳးမ်ားအေရးဆိုုင္ရာ ေကာ္မတီ ၅ ၁ _ ၆

၅။ ျပည္သူ႔ေငြစာရင္းေကာ္မတီ ၈ ၁ _ ၉

၆။
တရားစီရင္ေရး၊ ဥပေဒေရးရာႏွင့္ တိုုင္ၾကားစာမ်ား၊ အသနားခံစာမ်ား စိစစ္ေဆာင္ရြက္ 

ေရးေကာ္မတီ
၈ ၁ _ ၉

၇။ ေဆာက္လုုပ္ေရးႏွင့္ ပို႔ေဆာင္ဆက္သြယ္ေရးေကာ္မတီ ၈ ၁ _ ၉

၈။ သယံဇာတ၊ သဘာဝပတ္ဝန္းက်င္၊ လွ်ပ္စစ္ႏွင့္စြမ္းအင္ဆိုုင္ရာေကာ္မတီ ၈ ၁ _ ၉

၉။ စိုုက္ပ်ဳိးေမြးျမဴေရးႏွင့္ ဆည္ေျမာင္းဆိုုင္ရာဖြံ႕ၿဖိဳးတိုးတက္မႈေကာ္မတီ ၈ ၁ _ ၉

၁၀။ စီမံကိန္း၊ ဘ႑ာေရးႏွင့္စည္ပင္သာယာေရးေကာ္မတီဝင္ ၈ ၁  ၉

မေကြးတုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ေကာ္မတီမ်ား ျပင္ဆင္ဖြဲ႕စည္း

ဒုုတိယအႀကိမ္   မေကြးတိုုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ေရးရာေကာ္မတီမ်ား ျပင္ဆင္ဖဲြ႕စည္းပုံ

သီးႏွံေဈးႏႈန္းကို ႏွစ္စဥ္ၾကမ္းခင္းေဈး သတ္မွတ္ႏိုင္ေရး
အဆို ဧရာဝတီတိုင္းလႊတ္ေတာ္ မဲခြဲဆံုးျဖတ္

သတင္းရင္းျမစ္- မေကြးတုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ေဖ့စ္ဘြတ္ခ္၊ ေရးရာေကာ္မတီဝင္ ဦးဝင္းျမင့္လႈိင္(ခ) ဦးလႈိင္လႈိင္


